
Styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
 
Tid: Lördag 8 oktober kl 10:00 
Plats: Simonsland, Borås 
 
Dagordning 
 
1. Mötets öppnande 
Thomas Johansson öppnade mötet. 

 
2. Val av justerare 
Bengt Larsson väljs att justera dagens protokoll 

  
3. Föregående protokoll 
 Läggs till handlingarna 
 
4. Rapport kring verksamheten på de olika klubbarna 
Carlsborg har ingen verksamhet för närvarande, styrelsen uppdrar till Leif Axelsson att efterhöra 
hur framtiden ser ut.                                                                                                                          
Hjo har bytt speldag och spelar nu endast måndag em.                                                                  
Alingsås spelar två dagar i veckan med 7 till 8 bord per gång.                                                       
Lidköping verksamheten flyter på bra men antalet spelare minskat pga. konkurrens från 
pensionärsbridgen. Nybörjarträff kommer anordnas 19 nov för spelare som spelat max 4 år.              
Falköping har bytt lokal och spelkväll, mellandagsbarometern kommer troligen inte anordnas.          
Vårgårda spelar på 3 bord i dagsläget.                                                                                   
Herrljunga spelar på 4-6 bord.                                                                                                  
Otterbäcken har tappat spelare men verksamheten flyter på.                                                        
Mariestad har startat upp onsdagsspel.                                                                                               
Kvänum verksamheten fungerar bra.                                                                                        
Stenstorp har ingen verksamhet men spelar i div 4.                                                                            
Tidholm spelar på 7-8 bord verksamheten fungerar.                                                                  
Skövde har minskat till 70% av den tidigare verksamheten.                                                                     
Tibro har arrangerat Sommarligan och spelar i div 4.                                                                            
Skara spelar på 5-6 bord, styrelsen är nyvald och klubben planerar att byta lokal.                                   
Hid spelar på 5-6 bord.                                                                                                                      
Svenljunga spelar på 7-8 bord.                                                                                                           
Ulricehamn spelar på 7-8 bord och har även dagbridge.                                                                     
Borås spelar på 6-7 bord och dagbridge spelas varje vardag.  

 
5. Spelprogram 2022/2023 - spelorter 
Spelprogram 2022/23. Beslut fattas att DM lags finalhelg flyttas till Lidköping och DM par till Skara.  

 
6. DM damer 
DM Damer, Gullvi rapporterar att även 2023 kommer tävlingen arrangeras i Skövde. 

 
7. Genomgång av bokslutet 
Bokslut, förra årets resultat ger ett överskott på 1000 kr mot budgeterat underskott 18000 kr              
detta beror framför allt på färre startande i kvaltävlingar. Behållning 217 000 kr.  

 
8. Budget för 2022/2023 
Budget kommande år föredras. 
 
9. Undertecknande av verksamhetsberättelse 
Undertecknande av verksamhetsberättelse sker av närvarande styrelseledamöter. 
 



 
10. Division IV 
Div 4, serien i Tibro avslutad, Lidköping har spelat halva serien och Borås startar upp serien  
12 november.  
 
11. DM 30+ hcp 
DM 30+hcp, förslag att tävlingen förläggs till Skövde vår -23.  

 
12. Avskaffande av straffavgifter vid avbruten tävling 
Beslutas att reglerna  kring sanktion mot par/lag som avbryter tävling tas bort från VBF:s regelverk. 

 
13. VBF:s regelverk 
Ordförande går igenom det uppdaterade regelverket som även finns att tillgå på hemsidan.  

 
14. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
Nästa styrelsemöte sker via Teams söndag 20 november kl.10.00 

 
15. Övriga frågor 
Arbetet med historiskt arkiv fortsätter.                                                                                              
Karin Arvidsson tar över uppgiften att ringa de som kvalificerat sig till DM finaler.  

 
16. Avslutning 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas Johansson    Bengt Larsson 
Ordförande     Justerare  
Thomas Johansson 


